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MJBK – formandens beretning til generalforsamlingen 

marts 2023

Vi er nu heldigvis vendt tilbage til et normalt klubår efter de mange coronaforhindringer. Alt 

er ikke helt ved det gamle, idet vi stadig passer godt på hinanden, spritter hænder og holder 

en ekstra god hygiejne i køkken og toilet.

Det er blevet til mange dejlige klubaftener med det gode og bramfrie klubliv, hvor alle har en 

rolle med elektronik, hus- og anlægsbyggeri, kaffebryg og rengøring eller blot kommer for at 

nyde samværet med de andre medlemmer. Alt giver god mening.

En meget glædelig udvikling er juniordelingen, som for første gang er ved at tage form med 3 

medlemmer. Det er fornøjeligt for os alle at se det store initiativ, som de viser med byggeri af 

anlæg og deres interesse for den moderne teknologi. De har det i hænderne og kan klare alle 

udfordringer.

Besøgsaktiviteter i fortsat vækst. Her er nogle af de utallige aktiviteter, vi har haft glæd af i 

årets løb.:

• Lyby gymnasterne 3/4

• Slægtsforskningsgruppen 21/5

• Byarkivets ansatte og frivillige 20/5

• Cykelturen – ad den gamle banestrækning til Dølby – 5 aktive og 13 til spisning 

bagefter

• Open by night 30/9

• Børnekulturnatten 28/10

• SIK’s venner 14/11

• Årets højdepunkt julefrokosten 2/12

• Limfjordskoret 19/1

• Ådalens seniorer 31/1

• Dertil kommer udstillinger i et par af byens butikker, THIELE og Søgaards Vinhus.

• Alle besøgende samt udstillingerne i butikkerne har understøttet vores økonomi godt.

Det har også krævet hjælp fra rigtig mange af jer. Det vil jeg gerne takke jer for. Det hjælper 

klubben og det giver et godt sammenhold.

Vi har en god økonomi og sund styring. Medlemstallet er næsten uændret. Bestyrelsen har 

været god til at balance ønsker og økonomi af, så de fleste af arbejdsgruppernes ønsker er 

blevet imødekommet, f.eks. flere tablets og ny PC.

Tak til alle medlemmer for jeres fremmøde og bidrag til hyggelige klubaftener med god ro og 

orden, tak til bestyrelseskollegerne for de mange møder rundt hos hinanden. Det har altid 

været hyggeligt og vi har ikke bare snakket klub og økonomi, men også altid ordnet 

verdenssituationen. Der er altid en der har en god historie fra det virkelige liv i Skive og 

omegn. Tak til bestyrelsens ægtefæller for at være med til at servicere og med mad og drikke, 

når vi mødes. 



Også tak til vore sponsorer – både de 

synlige og usynlige. Nogle vil gerne 

have deres navn frem, andre ikke. 

Men en stor tak fra os alle til dem. Vi 

ved alle hvem det er og støtter dem 

naturligvis, når vi kan.

Desværre har jeg lidt noget med 

dårligt helbred på det sidste. Derfor 

bliver jeg nødt til at holde lidt lavere 

profil i den kommende tid. Det 

betyder at jeg vil holde pause fra 

bestyrelsen og derfor ikke er på 

genvalg i år. Jeg har nydt hver eneste 

sekund som formand, men realiteterne 

er desværre, at jeg stopper i denne 

omgang. Det håber jeg at der er 

forståelse for. Min interesse for 

klubben eksisterer med uformindsket 

styrke og jeg vil naturligvis gerne 

fremover hjælpe til, hvor kræfterne 

rækker.

Afgående formand, Gert Pedersen

Ny bestyrelse 2023

Erik Christensen, formand

Kjeld Kielsgaard, næstformand

Finn Christiansen, kasserer

Pauli Damsgaard, sekretær

Peder Møller



Sørens P-kælder under bjerget.

Programmeringen er snart afsluttet. Når porten går op, skifter tælleren på P-skiltet op/ned.

Alle digitale enheder, sporskifter, lys, tog osv bliver her programmeret end i klubbens nye styresystem.



Køreaften
Første og sidste ude i måneden er der køreaften. Mange medlemmer 

benytter muligheden for at få luftet diverse togstammer. Her et par 

”Krokodiller” koblet foran en langstamme af biltransporter.



Juniorerne og et enkelt 

ældre medlem hygger sig 

til klubaftenerne og optræder 

ind i mellem – her i 

kampuniform til 

Open by Night i april.

Railway trioen på sporet



De arbejdende medlemmer udfører mangfoldige opgaver –

landskaber, programmering, reparation af udstillingsbanen og 

måske kigges der efter stjerner i en behagelig arbejdsstilling.

Medlemmer på arbejde



Nogle flotte detaljer på anlægget

Klubbens udkast til diorama med Gl. Skivehus.



3 medlemmer på tur til togudstilling i Luxemborg i marts

Udstillingen bestod bl.a. af dioramaer i verdensklasse. Henrik, Jørgen og Svend delagtiggør os 

her i nogle af de fantastiske oplevelser, som de fik på turen. Henrik tog de flotte fotos.





Fra vores eget anlæg – medlemmerne har lavet 

nogle fantastiske detaljer.



Køreplaner
Der arbejdes med at organisere kørsel efter forudbestemte 

køreplaner, så alle kan få glæde af at medbringe egne togstammer.

3D-specialisten på arbejde

Intet er for småt for Peder og hans anlæg.



Redaktion og design: Finn Christiansen 
Foto: Finn Christiansen, Pauli Damgaard, Viktor Øgaard,
Erik Christensen m.fl.

Tak til vore sponsorer

www.mjbk-skive.dk
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